
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 1 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

Plats  Stora Sessionssalen Kommunhuset, Lomma  
Tid Kl. 19.00-22.57 

Ajournering 20.00-20.10, 21.35-21.45, 22.10-22.12 
 
 
 
 

 

Beslutande Ordinarie ledamöter 
Se bifogad närvarolista 
 

 

 

 Tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 

 

 

 Icke tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 
 
 
 

 

Övriga deltagare Maria Zingmark, kommunsekreterare 
Christian Almström, informationstekniker 

 
 
 

 
 

Utses att justera Per Bengtsson och Martha Henriksson Witt 
Ersättare Rune Netterlid 
 

 

Justeringens plats 
och tid 

Digital signering, 2021-09-22 
 
 
 
 

Paragraf  
§56-§86 

    

Underskrifter Sekreterare  Maria Zingmark 
    

 Ordförande  Anders Berngarn 
   

 
 

 Justerande  Per Bengtsson Marta Henriksson Witt 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2021-09-16   

Paragrafer §56-§86   

Datum när anslaget 
sätts upp 

2021-09-22 Datum när anslaget  
tas ned 

2021-10-14 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma   

 
Underskrift 

  

 Maria Zingmark 
Kommunsekreterare 
 
Anslaget har signerats digitalt  
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 

Närvarolista vid sammanträde med kommunfullmäktige i Lomma kommun 2021-09-16 
 
(M) Anders Berngarn ordf. 
  
(M) Sofia Forsgren-Böhmer vice ordf. 
  
Ordinarie ledamöter 
(M) Robert Wenglén 
(M) Carin Hansson 
(M) Jerry Ahlström 
(M) Emma Köster, §§ 70-86 
(M) Lennart Månsson 
(M) Bert Larsson 
(M) Oscar Magnusson 
(M) Susanne Borgelius, §§ 56-67, 69-86 
(M) Ann Haluzova 
(M) Richard Jerneborg 
(M) Anders Olin 
(M) Leif Lindblad 
(M) Lena Wahlgren 
(M) Fredrik Axelsson 
(M) Jesper Wiman 
(C) Martha Henriksson Witt 
(C) Lena Svensson 
(L) Sandra Pilemalm 
(L) Gun Larsson 
(L) Jonas Benke 
(L) Mikael Pankko 
(KD) Anna-Karin Davidsson 
(S) Per Bengtsson 
(S) Lisa Bäck 
(S) Pia Johnson, §§ 56-67, 69-86 
(S) Rune Netterlid 
(S) Malin Stern 
(S) Lennart Nilsson, §§ 56-67, 69-86 
(MP) Ann-Marie Lundberg 
(SD) Jeanette Larson 
(SD) Anders Bergström Lundberg 
(SD) Oscar Sedira 
(FB) Kristina Thored 
(FB) Kristian Lindsjö 
(FB) Fredrik Sverkersten 
(FB) Mikael Häggblad 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 4 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 

 

Tjänstgörande ersättare 
(M) Krister Wiman, ersätter Emma Köster (M), §§ 56-69 
(M) Peter Brobäck, ersätter Marc Shildt (M) 
(M) Stefan Wojnicki Høgberg, ersätter Susanne Borgelius (M) § 68 
(C) Bo Gunnarsson, ersätter Lars-Göran Svensson (C) 
(S) Conny Bäck, ersätter Karl-Gustav Nilsson (S) 
(S) Karin Everlund, ersätter Alma Salcionovic (S) 
(MP) Ingrid Ascard, ersätter Louise Herslow (MP) 
(SD) Natalia Engstedt, ersätter Jimmy Ringström (SD) 
(FB) Jenny Morau, ersätter Staffan Åkerlind (FB) 
 
Icke tjänstgörande ersättare 
(M) Krister Wiman, §§ 70-86 
(M) Stefan Wojnicki Høgberg, §§ 56-67, 69-86 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 5 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 

KF § 56   KS KF/2021:19 - 002 
 
 

Meddelanden 

 
a) Protokollsutdrag från socialnämnden 2021-06-15, § 46, Rapport om ej 

verkställda beslut för socialnämnden kvartal 1 år 2021. 
 

b) Protokollsutdrag från revisionen 2021-08-17, § 6, Granskning av kommunens 
kontroll av anställdas bisysslor 
 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige har tagit del av meddelandena. 
 
______________________ 
 
Sändlista 
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       Sammanträdesdatum s. 6 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 57   KS KF/2021:228 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Jimmy Ringström (SD) avseende 
uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 
Jimmy Ringström (SD) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Jimmy Ringströms avsägelse som ledamot i kommunfullmäktige godkänns. 
‒ Kommunfullmäktige hemställer hos länsstyrelsen om ny röstsammanräkning för 

uppdraget sim ledamot i kommunfullmäktige efter Jimmy Ringström (SD). 
 
______________________ 
 
Sändlista 
Länsstyrelsen 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 7 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 58   KS KF/2021:229 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Jimmy Ringström (SD) avseende 
uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen samt fyllnadsval med 
anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Jimmy Ringström (SD) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ledamot i kommunstyrelsen. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Jimmy Ringströms avsägelse som ledamot i kommunstyrelsen godkänns. 
‒ Till ny ledamot i kommunstyrelsen efter Jimmy Ringström (SD), för tiden till och 

med 2022-12-31, väljs tidigare ersättaren Oscar Sedira (SD). 
‒ Till ny ersättare i kommunstyrelsen, för tiden till och med 2022-12-31, väljs 

Thomas Engstedt (SD). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
De valda 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 8 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 59   KS KF/2021:224 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Bo Nilsson (M) avseende uppdrag som 
ledamot och ordförande i valnämnden samt fyllnadsval med anledning 
härav 

 
Ärendebeskrivning 
Bo Nilsson (M) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om avsägelse 
avseende uppdraget som ledamot och ordförande i valnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Bo Nilssons avsägelse som ledamot och ordförande i valnämnden godkänns. 
‒ Till ny ordförande i valnämnden efter Bo Nilsson (M), för tiden till och med 2022-

12-31, väljs tidigare vice ordförande Lennart Månsson (M). 
‒ Till ny vice ordförande i valnämnden, för tiden till och med 2022-12-31, väljs 

Stefan Wojnicki Høgberg (M). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
De valda 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 9 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 60   KS KF/2021:221 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Viktor Bille (C) avseende uppdrag som 
ledamot i kultur- och fritidsnämnden samt fyllnadsval med anledning 
härav 

 
Ärendebeskrivning 
Viktor Bille (C) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om avsägelse 
avseende uppdraget som ledamot i kultur- och fritidsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Viktor Billes avsägelse som ledamot i kultur- och fritidsnämnden godkänns. 
‒ Till ny ledamot i kultur- och fritidsnämnden efter Viktor Bille (C), för tiden till och 

med 2022-12-31, väljs Jacob Hobér (C). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 10 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 61   KS KF/2021:227 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Kasper Levison (M) avseende uppdrag 
som ersättare i barn- och utbildningsnämnden samt fyllnadsval med 
anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Kasper Levison (M) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ersättare i barn och utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kasper Levisons avsägelse som ersättare i barn och utbildningsnämnden godkänns. 
‒ Till ny 5:e ersättare i barn och utbildningsnämnden efter Kasper Levison (M), för 

tiden till och med 2022-12-31, väljs Marcus Magnusson (M). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 11 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 62   KS KF/2021:240 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Linus Hesselbom (M) angående 
uppdrag som ersättare i kultur- och fritidsnämnden samt fyllnadsval 
med anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Linus Hesselbom (M) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ersättare i kultur- och fritidsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Linus Hesselboms avsägelse som ersättare i kultur- och fritidsnämnden godkänns. 
‒ 2:e ersättaren Attila Beck (M), 3:e ersättaren Janina Pettersson (M), 4:e ersättaren 

Caroline Carlenfelt (M) och 5:e ersättaren Max Kristensson (M) flyttar upp ett steg. 
‒ Till ny 5:e ersättare i kultur- och fritidsnämnden för Moderaterna, för tiden till och 

med 2022-12-31, väljs Ulrika Ek (M). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
De valda 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 12 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 63   KS KF/2021:248 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Helena Eneroth (FB) avseende 
uppdraget som ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt 
fyllnadsval med anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Helena Eneroth (FB) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ledamot i barn- och utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Helena Eneroths avsägelse som ledamot i barn- och utbildningsnämnden 

godkänns. 
‒ Till ny ledamot i barn- och utbildningsnämnden efter Helena Eneroth (FB), för 

tiden till och med 2022-12-31, väljs Marianne Viberg (FB). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 13 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 64   KS KF/2021:244 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Åsa Undrén Nilsson (SD) avseende 
uppdraget som ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt 
fyllnadsval med anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Åsa Undrén Nilsson (SD) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ledamot i barn- och utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Åsa Undrén Nilssons avsägelse som ledamot i barn- och utbildningsnämnden 

godkänns. 
‒ Till ny ledamot i barn- och utbildningsnämnden efter Åsa Undrén Nilsson (SD), för 

tiden till och med 2022-12-31, väljs tidigare ersättaren Natalia Engstedt (SD). 
‒ Ny ersättare för Sverigedemokraterna i barn- och utbildningsnämnden, för tiden 

till och med 2022-12-31, utses vid kommunfullmäktiges nästkommande 
sammanträde. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
Kommunfullmäktige 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 14 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 65   KS KF/2021:245 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Åsa Undrén Nilsson (SD) avseende 
uppdraget som ersättare i miljö- och byggnadsnämnden samt 
fyllnadsval med anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Åsa Undrén Nilsson (SD) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ersättare i miljö- och byggnadsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Åsa Undrén Nilssons avsägelse som ersättare i miljö- och byggnadsnämnden 

godkänns. 
‒ Till ny ersättare i miljö- och byggnadsnämnden efter Åsa Undrén Nilsson (SD), för 

tiden till och med 2022-12-31, väljs Patrik Hult (SD). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 15 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 66   KS KF/2021:242 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Peter Nilsson (SD) avseende uppdraget 
som ledamot i miljö- och byggnadsnämnden samt fyllnadsval med 
anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Peter Nilsson (SD) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om avsägelse 
avseende uppdraget som ledamot i miljö- och byggnadsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Peter Nilssons avsägelse som ledamot i miljö- och byggnadsnämnden godkänns. 
‒ Till ny ledamot i miljö- och byggnadsnämnden efter Peter Nilsson (SD), för tiden till 

och med 2022-12-31, väljs Jonas Olsson (SD). 
 
______________________ 
 
Sändlista:  
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 16 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 67   KS KF/2021:243 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Peter Nilsson (SD) avseende uppdraget 
som ersättare i tekniska nämnden samt fyllnadsval med anledning 
härav 

 
Ärendebeskrivning 
Peter Nilsson (SD) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om avsägelse 
avseende uppdraget som ersättare i tekniska nämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Peter Nilssons avsägelse som ersättare i tekniska nämnden godkänns. 
‒ Till ny ersättare i tekniska nämnden efter Peter Nilsson (SD), för tiden till och med 

2022-12-31, väljs Tony Ljungström (SD). 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Den valde 
Nämndsekreteraren 
Troman 
HR-avdelningen 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 17 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 68   KS KF/2021:159 - 042 
 
 

Yttrande avseende årsredovisning Finsam Kävlinge-Lomma avseende år 
2020 

 
Ärendebeskrivning 
Samordningsförbundet Finsam Kävlinge-Lomma har överlämnat årsredovisningen för 
2020 till Lomma Kommun. Årsredovisningen är granskad av KPMG samt av utsedda 
lekmannarevisorer. Det egna kapitalet överstiger de av nationella rådet upprättade 
riktlinjerna för hur stort eget kapital som ett Finsam förbund bör ha. Årsredovisningen 
tillstyrkes. 
 
Ekonomichefen redogör i skrivelse 2021-06-07 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 98. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 98 
‒ Skrivelse 2021-06-07 från ekonomichefen 
‒ Årsredovisning 2020 Finsam Kävlinge Lomma 
‒ Revisionsberättelse 
‒ Granskningsrapport 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar socialnämndens 1 vice ordförande 
Anders Olin (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Anders Olin (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning för samordningsförbundet Finsam 

Kävlinge-Lomma för år 2020 och bevilja styrelsen i samordningsförbundet 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

 
Jäv 
Med anledning av jäv har Susanne Borgelius (M), Pia Johnson (S) och Lennart Nilsson 
(S) inte deltagit i ärendets handläggning. 
______________________ 
Sändlista: 
Finsam Kävlinge-Lomma 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 18 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 69   KS KF/2020:185 - 231 
 
 

Riktlinjer för bostadsförsörjningen i Lomma kommun 

 
Ärendebeskrivning 
Riktlinjer för bostadsförsörjningen ska antas av kommunfullmäktige under varje 
mandatperiod enligt lag 2000:1383 om kommunernas bostadsförsörjningsansvar. 
Uppdrag om att ta fram nya riktlinjer gavs 2020-06-26 av kommunstyrelsen i §104. 
Beslut om samråd togs 2021-01-27 av kommunstyrelsen i § 6. Samråd genomfördes 
under tiden 8 februari till 8 mars 2021. I samband med samrådet lyfte länsstyrelsen 
behovet av uppdaterade riktlinjer för bostadsförsörjningen. 
 
Planeringsavdelningen redogör i skrivelse 2021-05-27 för ärendet.  
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-06-23, § 84. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-06-23 § 84 
‒ Skrivelse 2021-05-27 från planeringsavdelningen 
‒ Förslag till Riktlinjer för Bostadsförsörjning Lomma kommun 2021–2025, daterad 

2021-05-27 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M), Oscar Sedira (SD), Jerry Ahlström (M) och Martha Henriksson 
Witt (C) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag i ärendet. 
 
Per Bengtsson (S) yrkar att kommunstyrelsen ska besluta föreslå kommunfullmäktige 
att anta riktlinjer för bostadsförsörjning i enlighet med förslaget, med följande 
ändringarna: 
‒ Större utbyggnadsområden ska definieras som >5000 m2 BTA istället för >10 000 

m2 BTA. 
‒ Minst två av tio nytillkomna bostäder ska vara hyresrätter. 
 
Sandra Pilemalm (L), Kristina Thored (FB) Ingrid Ascard (MP), Pia Johnson (S) och Jonas 
Benke (L) yrkar bifall till Per Bengtssons yrkande. 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 19 (46) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
Propositionsordning 
Sedan överläggningen förklarats avslutad ställer ordförande Anders Berngarn (M) 
yrkandena mot varandra, vartefter ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Robert Wengléns, Oscar Sediras, Jerry Ahlströms och Marta Henrikssons 
Witts yrkande. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önskar bifalla Per Bengtssons yrkande röstar ja och den som önskar bifalla 
Robert Wengléns, Oscar Sediras, Jerry Ahlströms och Marta Henrikssons Witts yrkande 
röstar nej. 
 
Voteringen utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga A 
 
Ja: 19, Nej: 26. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige antar riktlinjer för bostadsförsörjning i enlighet med 

föreliggande förslag. 
 
Reservation 
Per Bengtsson (S), Lisa Bäck (S), Pia Johnson (S), Rune Netterlid (S), Malin Stern (S), 
Conny Bäck (S), Karin Everlund (S) och Lennart Nilsson (S) reserverar sig. 
 

./. Bilaga B 
 
______________________ 
 
Sändlista:  
Planeringsavdelningen
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 70   KS KF/2021:84 - 041 
 
 

Bemyndigande om tilldelning av entreprenad för byggnation av 
idrottshall vid Rutsborgsområdet samt förslag till utökning av totalutgift 

 
Ärendebeskrivning 
I samband med pågående projektering av den nya idrottshallen i Rutsborgsområdet 
har fastighetsavdelningen identifierat fördyrande områden, vilka ej har tagits upp i den 
initiala bedömningen av utgifter hänförliga till projektet. Fastighetsavdelningen gör 
bedömningen att det finns behov av att göra tillkommande investeringar i syfte att 
värna om kommunens mål gällande energibesparing, driftoptimering samt för att 
säkerställa att den nya idrottshallen utformas ändamålsenligt för verksamheten. 
Sådana investeringar skulle ej påverka beslutad utgift för 2021 utan i sin helhet vara 
hänförliga till 2022. 
 
Ärendet har behandlats i tekniska nämnden 2021-05-03. Tekniska nämnden föreslår i 
TN § 34 kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige bevilja en utökad 
investeringsbudget om tillkommande medel om 7,3 mnkr, exklusive mervärdesskatt, 
för finansiering av ökade utgifter under 2022 i samband med nybyggnad av idrottshall i 
Rutsborgsområdet. Utökad ram med totalutgift för projektet (KF-projektnummer 
1914) föreslås fastställas till 59,3 mnkr. 
 
Tekniska nämnden bemyndigar även samhällsbyggnadschefen att fatta beslut om 
tilldelning samt att teckna upphandlingskontrakt förutsatt att kommunfullmäktige 
fattar beslut om utökad ram och att totalutgiften innehålls inom beslutad ram om 59,3 
mnkr. 
 
Ekonomiavdelningens konstaterar i skrivelse 2021-06-11 att en utökning av projektet 
bör godkännas då åtgärderna, ur ett långsiktigt perspektiv, även kan kopplas till 
hållbarhet och hemtagningseffekter samt därtill vikten av att idrottshallen utformas 
ändamålsenligt för verksamheten. Finansiering av utökningen föreslås, enligt 
ekonomiavdelningen, hanteras i samband med den fortsatta budgetprocessen. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 97. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 97 
‒ Skrivelse 2021-06-24 från ekonomiavdelningen 
‒ Skrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen, 2021-04-12 
‒ Bilaga 1: Reviderad driftkalkyl 
‒ Bilaga 2: Reviderad objektkort 
‒ Bilaga 3: Administrativa föreskrifter daterade 2021-04-10 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

‒ Protokoll från tekniska nämndens arbetsutskott, 2021-04-19, § 28 
‒ Protokoll från tekniska nämnden, 2021-05-03 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar tekniska nämndens ordförande Lennart 
Månsson (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Lennart Månsson (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
I ärendet yttrar sig även Carin Hansson (M). 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige godkänner en utökning av totalutgiften för KF-projekt Ny 

idrottshall Rutsborgsområdet med 7,3 mnkr år 2022 till 59,3 mnkr. 
‒ Finansiering av den utökade totalutgiften föreslås att hanteras i den fortsatta 

budgetprocessen. 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Tekniska nämnden 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 
Ekonomiavdelningen 
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KF § 71   KS KF/2021:220 - 001 
 
 

Inrättande av en kommunal arbetsmarknadsenhet i Lomma kommun 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunens verksamhet rörande personers möjlighet till egen försörjning genom 
utbildning och arbete är i dagsläget organiserat inom olika nämnder. För att få mer 
effekt av kommunens arbetsmarknadsrelaterade arbete och få in fler individer på 
arbetsmarknaden föreslås att ett antal verksamheter samorganiseras och arbetet 
utvecklas. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 99. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 99 
‒ Skrivelse 2021-07-05 från kommundirektören 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet med ändringen att formuleringen ”för beslut i 
samband med budget 2022” stryks. 
 
Sandra Pilemalm (L) och Per Bengtsson yrkar bifall till Robert Wengléns yrkande. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att inrätta en arbetsmarknadsenhet 
‒ Kommunfullmäktige ger kommundirektören i uppdrag att återkomma med ett 

utvecklat förslag avseende vilka verksamheter som ska samlas under 
arbetsmarknadsenheten. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Kommundirektören 
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KF § 72   KS KF/2020:288 - 612 
 
 

Etablering av gymnasieskola i Lomma kommun 

 
Ärendebeskrivning 
Barn- och utbildningsnämnden (BUN) gav 2019-06-11, § 56, förvaltningen för 
utbildning, kost, kultur och fritid (UKF) i uppdrag att utreda förutsättningarna för en 
eventuell framtida gymnasieskola i Lomma kommun. Vid BUN:s sammanträde 2020-
12-08, § 102, ställde sig nämnden positiv till slutsatserna i slutrapporten 
Förutsättningarna för en framtida gymnasieskola i Lomma kommun och överlämnade 
ärendet till kommunstyrelsen för fortsatt beredning. Ärendet har därefter 
kompletterat med en ekonomisk analys. 
 
Kommundirektör Katarina Pelin redogör i skrivelse 2021-05-06 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 106. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 106 
‒ Skrivelse 2021-05-06 från kommundirektören 
‒ Slutrapport – Förutsättningar för en framtida gymnasieskola i Lomma kommun 
‒ Ekonomiska förutsättningar gymnasieskola i Lomma kommun 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar barn- och utbildningsnämndens 
ordförande Fredrik Axelsson (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Fredrik Axelsson (M), Per Bengtsson (S), Sandra Pilemalm (L), Ingrid Ascard (MP), Rune 
Netterlid (S), Jeanette Larson (SD), Malin Stern (S), Martha Henrikssons Witt (C), Jonas 
Benke (L), och Lisa Bäck (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
I ärendet yttrar sig även Kristina Thored (FB) och Robert Wenglén (M). 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att etablera en gymnasieskola i Lomma kommun och 

ger kommundirektören i uppdrag att ta fram ett förslag på lokalisering, 
genomförande och finansiering. 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
Protokollsanteckning 
Sandra Pilemalm (L), Jonas Benke (L), Gun Larsson (L) och Mikael Pankko (L) lämnar en 
protokollsanteckning. 
 

./. Bilaga A 
 
Kristina Thored (FB), Kristian Lindsjö (FB), Mikael Häggblad (FB), Fredrik Sverkersten 
(FB) och Jenny Morau (FB) lämnar en protokollsanteckning. 
 

./. Bilaga B 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Kommundirektören 
Barn- och utbildningsnämnden 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 73   KS KF/2021:56 - 001 
 
 

Överlåtande av ansvar för tillsyn mm av handel med tobak-, alkohol och 
med vissa receptfria läkemedel i Lomma kommun 

 
Ärendebeskrivning  
Socialförvaltningen har tidigare föreslagit att miljö- och byggnadsnämnden ska ta över 
ansvaret för ärenden kopplade till ansökan om tobak- och alkoholserveringstillstånd. 
Efter samråd med samhällsbyggnadsförvaltningen föreslås att även tillsynen enligt lag 
om handel med vissa receptfria läkemedel flyttas över till miljö- och 
byggnadsnämnden. Miljö- och byggnadsnämnden har i dagsläget redan 
tillsynsansvaret över flera olika verksamheter. Syftet med överflyttningen av ansvaret 
från socialnämnden till miljö- och byggnadsnämnden är att samla tillståndsprövningen 
och tillsynen under en och samma nämnd. Förvaltningarna anser att det skulle skapa 
en resurseffektivisering. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör i skrivelse 2021-06-21 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 100. 
 
Beslutsunderlag  
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 100 
‒ Skrivelse 2021-06-21 från kommunledningsförvaltningen 
‒ Förslag till reviderat reglemente för socialnämnden  
‒ Anpassat reglemente för socialnämnden 
‒ Bemyndigande till socialnämnden  
‒ Förslag till reviderat reglemente för miljö- och byggnadsnämnden  
‒ Anpassat reglemente för miljö- och byggnadsnämnden  
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar miljö- och byggnadsnämndens 
ordförande Emma Köster (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Emma Köster (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Andra, tredje och fjärde stycket i den 1 § i socialnämndens reglemente tas bort. 
‒ Följande avsnitt läggs till i miljö- och byggnadsnämndens reglemente i den 1 §, 10 

punkten:  
Miljö- och byggnadsnämnden ansvarar för och fullgör kommunens uppgifter enligt 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

lag (2009:730) om handel med vissa receptfria läkemedel, samt 
Läkemedelsverkets föreskrifter meddelade med stöd av förordning (2009:929) om 
handel med vissa receptfria läkemedel. 

‒ Följande avsnitt läggs till i miljö- och byggnadsnämndens reglemente i den 1 §, 15 
punkten:  
Miljö- och byggnadsnämnden ansvarar för och fullgör kommunens uppgifter enligt 
alkohollagen (2010:1622) och ansvarar för och fullgör kommunens uppgifter enligt 
Lag (2018:2088) om tobak och liknande produkter avseende handel enligt 5 kap. 
och tillsyn enligt 7 kap. §§3 (p 1-3), 4, 9-13, 15, 20-22.  

‒ Socialnämndens bemyndigande kring revidering av avgifter kopplade till tillsynen 
(Kf § 69/2003-06-05), riktlinjer avseende serveringstillstånd (kf § 97 / 2003-09-09) 
och fastställandet av avgifter för kontroll av den som bedriver detaljhandel med 
vissa receptfria läkemedel (Kf § 19 / 2010-03-11) upphävs. 

‒ Miljö- och byggnadsnämnden bemyndigas att framgent fastställa och revidera 
avgifter för prövning av ansökan, anmälan och ändring om serveringstillstånd och 
avgifter för tillsyn enligt alkohollagen för den som har eller ansöker om 
serveringstillstånd samt av den som bedriver anmälningspliktig servering av eller 
detaljhandel med öl. Miljö- och byggnadsnämnden bemyndigas vidare att revidera 
riktlinjer avseende serveringstillstånd. 

‒ Miljö- och byggnadsnämnden bemyndigas att framgent fastställa och revidera 
avgifter för ansökan, anmälan, ändring och tillsyn enligt lagen om tobak och 
liknande produkter.  

‒ Miljö- och byggnadsnämnden bemyndigas att framgent fastställa och revidera 
avgifter för ansökan, anmälan, ändring och tillsyn för kontroll av den som bedriver 
detaljhandel med vissa receptfria läkemedel till konsument i Lomma kommun. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Socialnämnden 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Författningssamlingen 
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KF § 74   KS KF/2021:6 - 206 
 
 

Revidering av plan- och bygglovstaxan 

 
Ärendebeskrivning 
Miljö- och byggnadsnämnden har gjort en översyn av plan- och bygglovstaxan för 
Lomma kommun och beslutade 2020-12-08, § 159, att föreslå kommunstyrelsen 
rekommendera kommunfullmäktige att anta förslag till reviderad taxa för prövning av 
ärenden i enlighet med plan- och bygglagen (2010:990). Den reviderad taxan föreslås 
gälla för bygglov som inkommer från och med 2022-01-01. Miljö- och 
byggnadsnämnden beslutade vidare att föreslå kommunstyrelsen rekommendera 
kommunfullmäktige att bemyndiga nämnden att för varje år höja avgifterna i taxan 
och handläggningskostnaderna per timme med den procentsats som anges i Prisindex 
för kommunal verksamhet (PKV). 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör i skrivelse 2021-06-17 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 107. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 107 
‒ Skrivelse 2021-06-17 från kommunledningsförvaltningen 
‒ Protokoll från miljö- och byggnadsnämnden 2020-12-08 § 159 
‒ Gällande plan- och bygglovstaxa, ärenden anhängiggjorda före 2011-05-02 
‒ Gällande plan- och bygglovstaxa, ärenden anhängiggjorda from 2011-05-02 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar miljö- och byggnadsnämndens 
ordförande Emma Köster (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Emma Köster (M) yrkar att kommunfullmäktige ska återremittera ärendet. 
 
I ärendet yttrar sig även Per Bengtsson (S) och Lennart Nilsson (S). 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till miljö- och byggnadsnämnden för 

ytterligare handläggning. 
 
______________________ 
Sändlista: 
Miljö- och byggnadsnämnden 
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KF § 75   KS KF/2021:89 - 214 
 
 

Detaljplan för del av Lomma 25:1 m.fl., Lomma hamn, Trädgårdsstaden 

 
Ärendebeskrivning 
Beslut om att planlägga området togs 2008-12-16, samråd genomfördes 2010-04-08–
2010-05-13, utställning genomfördes 2010-10-07–2010-11-05. Miljö- och 
byggnadsnämnden tog beslut om att godkänna planen för antagande 2011-03-29 och 
överlämna planen till kommunfullmäktige för beslut om antagande. 
 
Planeringsavdelningen konstaterar i skrivelse 2021-06-04 att planläggningen inleddes 2008-
12-16 genom att miljö- och byggnadsnämnden tog beslut om upprättande av detaljplan för 
rubricerat område. Arbetet med detaljplanen har, enligt planeringsavdelningen, genomförts 
i enlighet med de regler och lagar som gällde vid beslut om planläggning, då främst ÄPBL 
(PBL1978:10). 
 
Ärendet har sedan miljö och byggnadsnämnden tog beslut om antagande inväntat ett 
undertecknat och antaget exploateringsavtal vilket kommunfullmäktige beslutade om 2021-
06-03, § 48. Inom området har sedan miljö och byggnadsnämndens beslut 2011-03-29 
häckning av en rödlistad art (Pungmes, Akut hotad) noterats, frågan och 
ansvarsfördelningen beträffande eventuell artskyddsdispens belyses i exploateringsavtalet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-06-23, § 87. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-06-23 § 87 
‒ Skrivelse 2021-06-04 från planeringsavdelningen 
‒ Planhandlingar daterade 2011-03-29 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Kommunfullmäktige besluta följande: 
‒ Kommunfullmäktige antar detaljplan för del av Lomma 25:1 m.fl., Lomma Hamn, 

Trädgårdsstaden. 
______________________ 
Sändlista: Planeringsavdelningen 
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KF § 76   KS KF/2021:186 - 110 
 
 

Förslag till förändring av valdistrikten i Lomma kommun 

 
Ärendebeskrivning 
Enligt vallagen (2005:837) ska varje kommun vara indelad i geografiskt avgränsade 
röstningsområden, så kallade valdistrikt. Indelningen beslutas av Länsstyrelsen efter 
förslag från kommunfullmäktige. 
 
Ett valdistrikt bör, enligt 4 kap 17 § vallagen, omfatta mellan 1 000 och 2 000 
röstberättigade. Enligt Valmyndigheten bör ett valdistrikt bestå av en geografiskt 
avgränsad yta och dess gränser ska i första hand följa topografiska landmärken, såsom 
till exempel vattendrag och vägar, som ligger fast mellan valen. Valdistriktens namn 
ska beskriva det område som avses. En person med lokalkännedom ska kunna förstå 
vilket område som avses bara genom att läsa namnet. 
 
Planeringsavdelningen redogör i skrivelse 2021-05-21 för förslaget. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-06-23, § 93. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-06-23 § 93 
‒ Protokoll från valnämnden 2021-06-01 § 1 
‒ Skrivelse 2021-05-21 från planeringsavdelningen 
‒ Tabell över föreslagna valdistriktsförändringar och därtill hörande kartor 
‒ Valdistrikt 2018, Lomma kommun 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar valnämndens vice ordförande Lennart 
Månsson (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Lennart Månsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
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Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Lomma kommun föreslår Länsstyrelsen besluta, med stöd av 4 kap. 17 § vallagen 

(2005:837), att Lomma kommun från och med år 2022 ska indelas i valdistrikt i 
enlighet med bilaga. Nu gällande indelning av valdistrikt i Lomma kommun upphör 
därmed att gälla. 

 
./. Bilaga 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Länsstyrelsen i Skåne 
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KF § 77   KS KF/2021:114 - 104 
 
 

Motion från Jonas Benke (L) om höjning av det kommunala partistödet i 
Lomma kommun 

 
Ärendebeskrivning 
Jonas Benke (L) har 2021-04-13 inkommit med en motion om höjning av det 
kommunala partistödet i Lomma kommun. I motionen yrkar motionären att det 
kommunala stödet till politiska partier i Lomma kommun ska höjas till det dubbla 
jämfört med idag och att den nya nivån på partistödet ska införlivas i Lomma kommuns 
budget för verksamhetsåret 2022. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-04-22, § 39, att fastställa reviderade bidragsregler 
för kommunalt partistöd i enlighet med kommunlednings-kontorets förslag. Enligt de 
reviderade bidragsreglerna för kommunalt partistöd i Lomma kommun består 
partistödet, liksom tidigare, av ett grundstöd på 15 % av prisbasbeloppet och ett 
mandatbundet stöd på 16 % av prisbasbeloppet. 
 
Kommunledningskontoret redogör i skrivelse 2021-06-03 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-06-23, § 88. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-06-23 § 88 
‒ Skrivelse 2021-06-03 från kommunledningskontoret 
‒ Bidragsregler för kommunalt partistöd i Lomma kommun, fastställda 2021-04-22 § 

39 
‒ Protokoll från kommunfullmäktige 2021-04-22 § 39 
‒ Motion från Jonas Benke (L) om höjning av partistödet i Lomma kommun, 

inkommen 2021-04-13 
‒ Skrivelse 2021-02-24 från kommunledningskontoret 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Jonas Benke (L), Sandra Pilemalm (L) yrkar att motionen ska bifallas. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-09-16 

 

 
Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

Propositionsordning 
Sedan överläggningen förklarats avslutad ställer ordförande Anders Berngarn (M) 
yrkande mot varandra, vartefter ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Robert Wengléns yrkande. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önskar bifalla Jonas Benkes och Sandra Pilemalms yrkande röstar ja och den 
som önskar bifalla Robert Wengléns yrkande röstar nej. 
 
Voteringen utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga 
 
Ja: 6, Nej: 34, Avstår: 5. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige avslår motionen. 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Motionären 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 78   KS KF/2019:385 - 700 
 
 

Motion från Jimmy Ringström (SD), Jeanette Larsson, Anders Bergström 
Lundberg (SD) och Oscar Sedira (SD) om införande av krav på goda 
kunskaper i svenska inom HVO-verksamhet 

 
Ärendebeskrivning 
Jimmy Ringström (SD), Jeanette Larson (SD), Anders Bergström (SD) och Oscar Sedira 
(SD) har i motion, inkommen 2019-12-05, framfört önskemål om införande av krav på 
goda kunskaper i svenska inom HVO-verksamheten. I motionen framförs följande 
yrkanden: 
 
‒ Att socialnämnden inför krav på att man ska ha goda kunskaper i svenska, både i 

tal och skrift, för att arbeta inom HVO-verksamhet.  
‒ Att socialnämnden utför ett kunskapsprov i svenska, både i tal och skrift, för  
‒ nyanställda och för de redan anställda för att säkerställa att brukarna inte lider av 

kommunikationssvårigheter med risk för bristande omsorg som följd.  
‒ Att socialnämnden vidtar åtgärder för redan anställd personal som är i behov av 

utbildning i det svenska språket.  
‒ Att ovanstående även ska gälla privata entreprenörer som bedriver verksamhet 

för kommunens räkning. 
 
Socialnämnden har beretts möjlighet att yttra sig över motionen och behandlade 
ärendet 2020-09-29, § 78. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade emellertid 
2021-01-20, § 13, att återremittera ärendet till socialnämnden för förtydligande och 
vidare handläggning.  
 
Socialnämnden behandlade ärendet på nytt 2021-05-04, § 31, och beslutade då att 
föreslå kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige att anse motionens 
första tre strecksatser angående utredningsuppdrag över motion om införande av krav 
på goda kunskaper i svenska inom HVO-verksamhet vara besvarade med hänvisning till 
förvaltningens yttrande. Vidare beslutade socialnämnden att föreslå kommunstyrelsen 
rekommendera kommunfullmäktige att avslå motionens fjärde strecksats avseende att 
förslaget även ska gälla för privata entreprenörer med hänvisning till förvaltningens 
yttrande. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör i skrivelse 2021-05-25 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-06-23, § 89. 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-06-23 § 89 
‒ Skrivelse 2021-05-25 från kommunledningskontoret 
‒ Protokoll från socialnämnden 2021-05-04 § 31 
‒ Skrivelse 2021-04-06 från socialförvaltningen 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-01-20 § 13 
‒ Protokoll från socialnämnden 2020-09-29 § 78 
‒ Skrivelse 2020-07-07 från socialförvaltningen 
‒ Motion från Jimmy Ringström (SD), Jeanette Larson (SD), Anders Bergström (SD) 

och Oscar Sedira (SD) avseende införande av krav på goda kunskaper i svenska 
inom HVO-verksamheten, inkommen 2019-12-05 

 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Susanne Borgelius (M) och Oscar Sedira (SD) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet med ändringen att motionens 
yrkande om att ovanstående även ska gälla privata entreprenörer som bedriver 
verksamhet för kommunens räkning ska bifallas. 
 
Per Bengtsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Propositionsordning 
Sedan överläggningen förklarats avslutad ställer ordförande Anders Berngarn (M) 
yrkande mot varandra, vartefter kommunfullmäktige beslutar i enlighet med Susanne 
Borgelius och Oscar Sediras yrkande. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att motionen med hänvisning till socialnämndens 

yttrande är besvarad vad det gäller yrkandena om införande av krav på goda 
kunskaper i svenska, både i tal och skrift, för arbete inom HVO-verksamheten, 
utförande av kunskapsprov i svenska, både i tal och skrift, för nyanställda och 
redan anställda och åtgärder för redan anställd personal som är i behov av 
utbildning i det svenska språket. 

‒ Kommunfullmäktige bifaller motionens yrkande om att ovanstående även ska gälla 
privata entreprenörer som bedriver verksamhet för kommunens räkning. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Motionärerna 
Socialförvaltningen 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 79   KS KF/2019:386 - 001 
 
 

Motion från Jimmy Ringström (SD), Jeanette Larson (SD), Anders 
Bergström Lundberg (SD) och Oscar Sedira (SD) om införande av 
begäran om utdrag ur belastningsregistret vid anställning i kommunal 
verksamhet 

 
Ärendebeskrivning 
Jimmy Ringström (SD), Jeanette Larson (SD), Anders Bergström Lundberg (SD) och 
Oscar Sedira (SD) har, 2019-12-05, inkommit med en motion om införande av begäran 
om utdrag ur belastningsregistret vid anställning inom HVO-verksamheten. 
Motionärerna föreslår också att Lomma kommun ska se över möjligheten att 
retroaktivt begära in utdrag ur belastningsregistret för redan anställd personal. Vidare 
föreslår motionärerna att kommunen ska se över möjligheten att revidera befintliga 
avtal med entreprenörer så att berörd personal hos dem omfattas av motsvarande 
regler som personal i kommunen. I motionen yrkar motionärerna följande: 
 
‒ Att socialnämnden inför obligatorisk begäran av utdrag ur belastningsregistret vid 

all anställning inom HVO-verksamheten. 
‒ Att ovanstående även ska gälla privata entreprenörer som bedriver verksamhet 

för kommunens räkning. 
‒ Att Lomma kommun ser över möjligheten att retroaktivt kräva in utdrag ur 

belastningsregistret for sina anställda. 
‒ Att Lomma kommun ser över möjligheten att revidera befintliga avtal med privata 

entreprenörer så att krav på utdrag ur belastningsregistret kan införas för berörda 
anställda. 

 
Motionen har remitterats till socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden samt 
kommunledningskontorets HR-avdelning för yttrande. Barn- och utbildningsnämnden 
har behandlat ärendet 2020-02-25, § 11, och 2020-03-31, § 29. Socialnämnden 
behandlade ärendet 2020-09-08, § 66. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 
emellertid 2021-03-03, § 39, att återremittera ärendet till socialnämnden för vidare 
handläggning med anledning av nya uppgifter om förslag till ny lagstiftning, varefter 
socialnämnden på nytt behandlade ärendet 2021-05-04, § 32. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör i skrivelse 2021-06-14 för ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 112. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 112 
‒ Skrivelse 2021-06-14 från kommunledningsförvaltningen 
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‒ Protokoll från socialnämnden 2021-05-04 § 32 
‒ Protokoll från socialnämnden 2021-03-23 § 24 
‒ Skrivelse 2021-03-09 från socialförvaltningen 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-03-03 § 39 
‒ Protokoll från socialnämnden 2020-09-15 § 66 
‒ Protokoll från barn- och utbildningsnämnden 2020-03-31 § 29 
‒ Protokoll från barn- och utbildningsnämnden 2020-02-25 § 11 
‒ Skrivelse 2019-12-12 från kommunledningskontoret HR-avdelning 
‒ Motion från Jimmy Ringström (SD), Jeanette Larson (SD), Anders Bergström (SD) 

och Oscar Sedira (SD), inkommen 2019-12-05 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Susanne Borgelius (M) och Oscar Sedira (SD) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta 
bifalla motionens yrkande om att socialnämnden inför obligatorisk begäran av utdrag 
ur belastningsregistret vid all anställning inom HVO-verksamheten och motionens 
yrkande om att ovanstående även ska gälla privata entreprenörer som bedriver 
verksamhet för kommunens räkning samt att kommunfullmäktige ska besluta avslå 
motionens övriga yrkanden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige bifaller motionens yrkanden om obligatorisk begäran av 

utdrag ur belastningsregistret vid anställning inom HVO-verksamheten och 
motionens yrkande om att ovanstående även ska gälla privata entreprenörer som 
bedriver verksamhet för kommunens räkning. 

‒ Kommunfullmäktige beslutar med hänvisning till socialnämndens och HR-
avdelningens yttranden att avslå motionens övriga yrkanden. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Motionärerna 
Socialförvaltningen 
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Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 80   KS KF/2021:90 - 811 
 
 

Motion från Malin Stern (S) om tillgängliga badplatser 

 
Ärendebeskrivning 
Malin Stern (S) har, 2021-03-17, inkommit med en motion om tillgängliga badplatser. I 
motionen yrkar motionären följande: 
 
‒ Att fullmäktige uppdrar åt berörda nämnder att utreda möjlighet till likvärdiga 

badalternativ för personer med rörelsebegränsningar i båda kommundelarna.  
‒ Att fullmäktige uppdrar åt berörda nämnder att utreda möjligheter till 

tillgänglighet ner till havet och stranden.  
‒ Att fullmäktige beslutar att upprätta ett infocenter i nära anslutning till badhissen 

under sommartid för att öka möjligheten till bad. 
 
Tekniska nämnden har beretts möjlighet att yttra sig över motionen och beslutade 
2021-06-14, § 41, att föreslå kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige att 
motionen ska anses besvarad med hänvisning till följande yttrande: 
 

Idag erbjuds tillgängliga badplatser i olika omfattning i olika delar av kommunen. Precis 
som motionen anger finns det en badplats vid i-bryggan i Lomma där det erbjuds en 
badhiss för rörelsehindrade. Badrullstol och nyckel till hissen kan då hämtas ut hos 
Dykservice under deras öppettider under badsäsong. En ny aktör kommer att ta över 
efter den nuvarande ägaren till Dykservice, och den nya aktören kommer att erbjuda 
samma administrativa service av badhissen. Den nya aktören kommer att bedriva 
restaurangverksamhet även kvällstid varför möjligheten att justera öppettider för 
administration av badhissen kommer att förbättras.  

Vid Lomma beach finns en tillgänglighetsanpassad nerfart för åtkomst till stranden. 
Denna sopas dagligen ren från sand och ytterligare åtgärder planeras för att säkerställa 
framkomligheten för rörelsehindrade, bland annat kommer höjdjusteringar av spänger 
samt sandstaket att provas.  

I Bjärred utreds möjligheten att erbjuda spänger för åtkomst till stranden i samband 
med projektering av ny brygga. Den nya bryggan kommer att tillgänglighetsanpassas för 
lättare rörelsehinder men bland annat dubbla handledare vid samtliga trappor och 
omkringliggande mark runt entrén kommer att höjdanpassas för att säkra 
tillgängligheten till bryggan för rullstolsburna, rullatorer, barnvagnar el dyl. 

Arbete sker löpande för att tillhandahålla och förbättra framkomligheten och servicen 
vid befintliga badplatser och i nuläget görs bedömning att ett fullt 
tillgänglighetsanpassat bad för rörelsehindrade likt befintlig omfattning är tillräckligt i 
kommunen.  

Idag har kommunens trygghetsvärdar och sommarvärdar ett uppdrag att bland annat 
finnas tillgängliga på kommunens badplatser för att erbjuda service, information och 
trygghet till kommuninvånare och besökare. 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 113. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 113 
‒ Skrivelse 2021-08-03 från kommunledningsförvaltningen 
‒ Protokoll från tekniska nämnden 2021-06-14 § 41 
‒ Motion från Malin Stern (S), inkommen 2021-03-17 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar tekniska nämndens ordförande Lennart 
Månsson (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Lennart Månsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Malin Stern (S) och Rune Netterlid (S) yrkar att motionen ska bifallas. 
 
Propositionsordning 
Sedan överläggningen förklarats avslutad ställer ordförande Anders Berngarn (M) 
yrkande mot varandra, vartefter ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Lennart Månssons yrkande. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önskar bifalla Malin Sterns och Rune Netterlids yrkande röstar ja och den som 
önskar bifalla Lennart Månssons yrkande röstar nej. 
 
Voteringen utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga 
 
Ja: 10, Nej: 22, Avstår: 13. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att motionen med hänvisning till tekniska nämndens 

yttrande är besvarad. 
 
Reservation 
Per Bengtsson (S), Lisa Bäck (S), Pia Johnson (S), Rune Netterlid (S), Malin Stern (S), 
Conny Bäck (S), Karin Everlund (S) och Lennart Nilsson (S) reserverar sig till förmån för 
Malin Sterns och Rune Netterlids yrkande. 
______________________ 
Sändlista: 
Motionären, Tekniska nämnden 
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KF § 81   KS KF/2020:244 - 860 
 
 

Motion från Per Bengtsson (S) om upprustning av området kring Folkets 
hus 

 
Ärendebeskrivning 
Per Bengtsson (S) har, 2020-10-21, inkommit med en motion om upprustning av 
området vid Folkets hus. I motionen yrkar motionären att tekniska nämnden snararast 
ska få i uppdrag att rusta upp byggnaderna som ingår i området vid Folkets hus. Vidare 
yrkar motionären att kommunstyrelsen ska planera för att göra området vid Folkets 
hus till kulturcentrum i parkmiljö. 
 
Motionen har remitterats till tekniska nämnden för yttrande. Tekniska nämnden 
beslutade 2021-05-03, § 37, att föreslå kommunstyrelsen rekommendera 
kommunfullmäktige att motionen ska anses besvarad med hänvisning till följande 
yttrande: 
 
Tekniska nämnden har per den 2021-01-19 mottagit en förfrågan om förstudie från 
Kultur- och Fritidsnämnden angående en renovering av Folkets Hus och Dansrotundan.  
 

Fastighetsavdelningen utreder för tillfället erfordrade underhållsåtgärder av respektive 
byggnad för att åtgärda åldersrelaterat slitage samt möjliggöra ett mer ändamålsenligt 
användande för verksamheten.  

Fastighetsavdelningen utreder vidare en utveckling av den yttre miljön med skapande av 
en parkyta med historiska anknytningar samt en enklare utomhusscen.  

Markprover behöver enligt miljöenheten att utföras på grund av att det konstaterats att 
markföroreningar förekommer på grannfastigheten norr om den aktuella fastigheten.  

Utredningen bedrivs i samråd med verksamhetshyresgäst samt Kultur- och 
Fritidschefen. Tjänstepersoner inom respektive område (miljö, detaljplan, kultur, park 
och gata) kommer att kopplas in under projektet vid behov. 

 
Motionen har även remitterats till miljö- och byggnadsnämnden för yttrande. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har meddelat att miljö- och byggnadsnämnden inte 
har något ytterligare att tillföra utöver det som har framkommit i tekniska nämndens 
yttrande. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 114. 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 114 
‒ Skrivelse 2021-08-02 från kommunledningsförvaltningen 
‒ Protokoll från tekniska nämnden 2021-05-03 § 37 
‒ Motion från Per Bengtsson (S), inkommen 2020-10-21 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kultur- och fritidsnämndens 
ordförande Carin Hansson (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Carin Hansson (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att motionen med hänvisning till tekniska nämndens 

yttrande är besvarad. 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Motionären 
Tekniska nämnden 
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KF § 82   KS KF/2021:123 - 028 
 
 

Motion från Per Bengtsson (S) om förmånscyklar till Lomma kommuns 
personal 

 
Ärendebeskrivning 
Per Bengtsson (S) har, 2021-04-21, inkommit med en motion om förmånscyklar till 
Lomma kommuns personal. I motionen yrkar motionären att Lomma kommun ska 
införa möjligheten till förmånscykel till sin anställda personal. 
 
Kommunledningsförvaltningen konstaterar i skrivelse 2021-08-05 att det finns ett 
flertal företag som har specialiserat sig på tjänsten förmånscyklar. Dessa företag 
erbjuder ofta en lösning där arbetsgivaren ingår ett leasingavtal i syfte att erbjuda 
förmånscyklar till sina anställda. I vissa fall erbjuds de anställda att köpa cykeln till ett 
marknadsvärde i samband med hyrestidens slut. Efter samråd med 
upphandlingsstrategen konstaterar kommunledningsförvaltningen att det finns ett 
vedertaget sätt att upphandla denna form av tjänst i enlighet med lagen om 
tjänstekoncession. 
 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsens ska besluta föreslå 
kommunfullmäktige att bifalla motionen om förmånscyklar till Lomma kommuns 
personal. Förmånen föreslås erbjudas tillsvidareanställd personal och ska betalas med 
ett bruttolöneavdrag.  
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2021-08-25, § 115. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2021-08-25 § 115 
‒ Skrivelse 2021-08-05 från kommunledningsförvaltningen 
‒ Motion från Per Bengtsson (S) om förmånscyklar till Lomma kommuns personal, 

inkommen 2021-04-21 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
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Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige bifaller motionen om förmånscyklar till Lomma kommuns 

personal. Förmånen ska erbjudas tillsvidareanställd personal och politiker med 
årsarvode och ska betalas med ett bruttolöneavdrag. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Motionären 
HR-avdelningen 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 83   KS KF/2021:218 - 006 
 
 

Sammanträdestider för kommunfullmäktige år 2022 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till sammanträdestider för 
kommunfullmäktige år 2022.  
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2021-09-13 från kommunledningsförvaltningen 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige fastställer sammanträdestider för kommunfullmäktige år 

2022 i enlighet med följande: 27/1, 3/3, 21/4, 5/5, 2/6, 25/8, 22/9, 17/10, 10/11 
och 1/12. Sammanträdena börjar kl. 19:00, med undantag av sammanträdet den 
10/11 som börjar kl. 15:00. 

 
______________________ 
 
Sändlista: 
Samtliga förtroendevalda i kommunfullmäktige 
Samtliga nämnder 
Kommunsekreteraren 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 84   KS KF/2021:173 - 730 
 
 

Interpellation från Ingrid Ascard (MP) till socialnämndens ordförande 
Susanne Borgelius (M) angående aktivitet för äldre 

 
Ärendebeskrivning  
Ingrid Ascard (MP) har 2021-06-03 inkommit med en interpellation till socialnämndens 
ordförande Susanne Borgelius (M) avseende aktivitet för äldre. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-03, § 55, att medge att interpellationen får 
ställas. 
 
Interpellationssvar inkom 2021-09-07 från socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) och har varit utsänt till interpellanten och kommunfullmäktiges 
ledamöter och ersättare. 
 
Beslutsunderlag  
‒ Svar från Susanne Borgelius (M) på interpellation från Ingrid Ascard (MP) 

angående aktivitet för äldre, inkommet 2021-09-07 
‒ Interpellation från Ingrid Ascard (MP) angående aktivitet för äldre, inkommen 

2021-06-03. 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) en redogörelse för interpellationssvaret. 
 
I interpellationsdebatten deltar även Ingrid Ascard (MP). 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Interpellationsdebatten förklaras avslutad. 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Interpellanten 
Socialnämndens ordförande 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 85   KS KF/2021:249 - 297 
 
 

Fråga från Jenny Morau (FB) till tekniska nämndens ordförande Lennart 
Månsson (M) gällande Äpplegårdens förskola 

 
Ärendebeskrivning  
Jenny Morau (FB) har 2021-09-14 inkommit med en fråga till tekniska nämndens 
ordförande Lennart Månsson (M) gällande Äpplegårdens förskola. 
 
Beslutsunderlag  
‒ Fråga från Jenny Morau (FB) gällande Äpplegårdens förskola, inkommen 2021-09-

14. 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde besvarar tekniska nämndens ordförande 
Lennart Månsson (M) frågan. 
 
I ärendet yttrar sig även Jenny Morau (FB). 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande:  
‒ Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas vid dagens sammanträde.  
‒ Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad 
 
______________________ 
 
Sändlista: 
Frågeställaren 
Tekniska nämndens ordförande 
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Justering 
 
Protokollet har justerats digitalt  

Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KF § 86   KS KF/2021:257 - 210 
 
 

Interpellation från Ingrid Ascard (MP) till kommunstyrelsens ordförande 
Robert Wenglén (M) om förväntade klimatförändringar 

 
Ärendebeskrivning  
Ingrid Ascard (MP) har 2021-09-16 inkommit med en interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande Robert Wenglén (M) avseende förväntade 
klimatförändringar. 
 
Beslutsunderlag  
‒ Interpellation från Ingrid Ascard (MP) om förväntade klimatförändringar, 

inkommen 2021-09-16. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande:  
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts.  
‒ Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas.  
‒ Interpellationen kommer att besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande 

sammanträde.  
 
______________________ 
 
Sändlista:  
Interpellanten 
Kommunstyrelsens ordförande 
 
 
 
 


